
اخبارخبر كوتاه
ساعتی همراه با امیدهای طلایی کشتی

چهره جدید سنجاب پرنده-صورت سنگی حسن یزدانی

استقلال دوباره در بازار نقل و انتقالات

دو خارجی و چشمی قطعی؛ فرشیئ و مظاهری شاید

تیم  سازی  آماده  اردوی  روزهای  واپسین 
های ملی آزاد و فرنگی از روحیه خوب و آمادگی 
شاگردان پژمان درستکار و محمد بنا برای حضور 

در جهانی نروژ حکایت دارد.
مسابقات جهانی کشتی آزاد و فرنگی نروژ؛ ۴ 
روز مانده به اعزام آزادکاران و ۹ روز مانده به سفر 
مصطفی  شهید  کشتی  خانه  اسلو.  به  فرنگی کاران 
صدرزاده، محل اردوی شاگردان پژمان درستکار و 
امید و  از ۱۰ آزادکار پر  بناست. قرار است  محمد 
کادرفنی  اعضای  همراه  به  پرنشاط  فرنگی کار   ۱۰

عکاسی شود و همه آمده اند.
یزدانی  حسن  کشتی،  خانه  ورودی  در  مقابل 
نشسته است. دارنده مدال طلای المپیک ۲۰۱۶ ریو و 
مدال نقره المپیک ۲۰۲۰ توکیو؛ خوش آمد می گوید و 
احوال پرسی می کند. انگار که بعد از المپیک و شکست 
مقابل تیلور بی خبر است از همه اخبار؛ انگار پشیمان 
از اتفاقات پس از فینال و از بازخورد حرکتش سوال 
می کند و نمی داند چه گذشته است در این حدود دو 

ماه، اما در فکر جبران.
سوال می کنیم که حسن آماده ای؟ “خدا را شکر، 
تمرین کرده ایم تا ببینیم خدا چه می خواهد.” همه 
مردم همیشه از تو انتظار طلا دارند، اما با هر مدال 
یا نتیجه ای دوستت دارند؛ “مردم لطف دارند، من هم 
هر کاری می کنم برای شادی آنهاست، چون ما برای 
این مردم تلاش می کنیم.” حسن یزدانی، کاپیتان تیم 
ملی کشتی آزاد از اتفاقات فوتبال هم خبر می گیرد 
که چه می گذرد و چه اتفاقاتی افتاده است. دوربین 
به دست می گیرد و می خواهد عکاسی کند و همانطور 
که عکاس ها برای ثبت یک لحظه تمرکز می کنند، 
و  امتحان می کند. حسن  و  عکاسی می گیرد  ژست 
باقی مدال آوران دعوتند به میهمانی سفارت، پس باید 

زودتر عکاسی کنند و بروند.
کنار او، امیرحسین زارع هم آمده؛ کشتی گیر 
گرفت.  برنز  توکیو  در  که  وزنی  سنگین  ساله   ۲۰
در  المپیکش  مدال  اولین  با  بود  این  انتظار  شاید 
از  اما دریغ  اوج جوانی، مغرور شود،  ۲۰ سالگی و 
ذره ای غرور. هر چه هست، شور است و هیجان و 
شعور. او انگار مصمم است به اولین مدال جهانی اش 
در  دهد  نشان  تا  برسد  هم  بزرگسالان  جهانی  در 
سنگین وزن، پدیده ای پا به میدان گذاشته است. 
ژست  دوربین  مقابل  صلابت  با  زارع  امیرحسین 

می گیرد و آماده میهمانی می شود.

چند قدم آن طرف تر دو جوان آرام نشسته اند. 
آنقدر محجوب که اگر آنها را نشناسید، نمی توانید 
مدال های  پیش  ماه  دو  همین  دهید  تشخیص 
 ۲۰۲۰ المپیک  در  را  فرنگی  کشتی  رنگ  خوش 
توکیو گرفته اند. یکی محمدرضا گرایی طلایی و آن 
برخلاف  ساروی  برنزی.  ساروی  محمدهادی  یکی 
با چند  و  زارع، کمتر شیطنت می کند  امیرحسین 
در  او  از  صدایی  می ایستد.  دوربین  مقابل  لبخند 
لبخندهایش  از  محبت  که  چهره ای  در  و  نمی آید 
نمایان است، می بینید که خود را آماده کرده برای 
نه  انگار  هم  گرایی  محمدرضا  نروژ.  در  درخشش 
المپیک  آفرین  شگفتی  طلایش  مدال  با  که  انگار 
بود. به قدری ساده و بی آلایش است که شاید او 
را با یک جوان تازه وارد به کشتی اشتباه بگیرید. 
بارتر،  پر  چه  هر  “درخت  المثل  ضرب  بارز  نمود 
مدال  صاحب  گرایی،  محمدرضا  است  افتاده تر” 

طلای المپیک.
به  نوبت  می روند،  که  المپیکی  مدال آوران 
عکاسی بقیه نفرات می رسد. مجتبی گلیج و کامران 
کرده اند.  شاد  با شوخی های خود  را  فضا  قاسمپور 
را می خندانند  کادرفنی که در حال عکاسی است 
چون  البته  می شوند.  تصویرشان  کادر  وارد  و 
هستند،  استراحت  و  غذایی  رژیم  در  ملی پوشان 
نمی خواهند پروسه عکاسی شان هم خیلی طولانی 
شود. پس چند دقیقه ای شوخی را متوقف می کنند 
تا نوبت خودشان برسد. امیرمحمد یزدانی هم مدام 

در حال شیطنت است و با شوخی می گوید که آنها 
نوبت او را گرفته اند. ژست های یزدانی کوچک تیم 
با فیگور  ملی کشتی آزاد هم جالب توجه است و 
می کشد.  نشان  و  نامدارش خط  رقبای  برای  بازو، 
علیرضا سرلک، رحمان عموزاد، عرفان الهی، یونس 
عکاسی  ترتیب  به  هم  نخودی  محمد  و  امامی 
باز  خود  اتاق های  به  استراحت  برای  و  می کنند 

می گردند تا نوبت فرنگی کاران برسد.
فرنگی کاران  دارد.  اهمیت  خیلی  نظم  انگار 
مرتب وارد سالن شده اند و محمد بنا می گوید که 
شاگردانش  تا  شود  انجام  زودتر  آنها  عکاسی  باید 
و  گرایی  محمدرضا  برسند.  استراحت شان  به 
رفته اند.  همه  از  زودتر  که  ساروی  محمدهادی 
کاپیتان تیم هم برای استراحت رفته و هنوز وارد 
باقیمانده تقسیم بندی  سالن نشده است تا ۷ نفر 
وزن  ترتیب  به  می پرسد  عباس پور  سجاد  کنند. 
طاهری  رامین  که  سن  یا  برویم  دوربین  مقابل 
کسوت را اولویت نوبت می داند. پس مهرداد مردانی 
آن  از  بعد  و  می رود  دوربین  مقابل  بقیه  از  زودتر 
پژمان  طاهری،  رامین  تا  می رسد  بقیه  به  نوبت 
سجاد  مختاری،  محمدرضا  دلخانی،  میثم  پشتام، 
عباس پور و علی اکبر یوسفی هم کار خود را پایان 
دهند. کار عکاسی فرنگی کاران رو به پایان بود که 

محمدعلی گرایی به کادرفنی آمد.
تراشیده  ته  از  را  کاپیتان گرایی موهای خود 
است. معمولاً قهرمان ها وقتی این کار را می کنند، 

یعنی سخت در حال تمرین هستند و به هیچ چیز 
فکر نمی کنند. وای که اگر سنجاب پرنده های او در 
المپیک ادامه داشت، الان او هم یکی از مدال آوران 
المپیک بود. گرایی همانطور که روی پله ها نشسته، 
است.  شده  خیره  صدرزاده  شهید  سالن  دیوار  به 
قاسم  نوروزی،  امید  سوریان،  حمید  عکس  کنار 
رضایی و برادرش یک قاب عکس خالی است برای 
که  انگار  فرنگی.  کشتی  المپیک  طلایی  پنجمین 
گرایی حسرت می خورد چرا به عنوان امید طلای 
ایران در المپیک، این افتخار نصیبش نشد، اما در 
نگاه او می بینیم که مصمم است تصویر او هم کنار 

برادر کوچک ترش قرار بگیرد.
ژست های محمدعلی گرایی مقابل لنز دوربین 
می آیند.  یک  به  یک  کادرفنی  می شود،  تمام  که 
به  عکسی  هم  او  کنار  دارند  دوست  بنا  دستیاران 
کشتی  پرافتخار  سرمربی  باشند.  داشته  یادگار 
فرنگی، سپس با چند اخم و لبخند، ژست می گیرد 
اعضای  سایر  سپس  کند.  ثبت  را  لحظات  این  تا 
کار  و  می آیند  فرنگی  کشتی  ملی  تیم  کادرفنی 

عکاسی به پایان رسیده.
عکاسی،  روزی  نیم  پروژه  پایان  حال  در 
امیرمحمد یزدانی بر می گردد. این بار بدون دوبنده 
و لباس درون اردویی. با لباسی زرد رنگ که روی 
آن نام تیم لیکرز در بسکتبال NBA نوشته شده 
است. برعکس حسن یزدانی که پیگیر فوتبال بود، 
انگار یزدانی کوچک علاقه شدیدی به بسکتبال دارد 
و از هواداران لبرون جیمز است . چون پشت لباس 
او شماره ۲۳ و نام جیمز ثبت شده است و خودش 
 NBA هم چند کلامی درباره این ستاره آمریکایی
صحبت می کند. امیرمحمد بدش نمی آید که چند 
عکس هم به یادگار با لباس تیم لیکرز داشته باشد، 

چند ژست دیگر هم می گیرد و می رود.
آزاد و فرنگی، قبراق  کاروان تیم ملی کشتی 
و سرحال یک روز طولانی را پشت سر می گذارند. 
و  هستند  دوباره  آفرینی  افتخار  فکر  به  آنها  همه 
بروند.  تشک  روی  نروژ  در  باید  دیگر  روز  چند  تا 
محمدهادی  زارع،  امیرحسین  یزدانی،  حسن  از 
که  نفراتی  تا  گرفته  گرایی  محمدرضا  و  ساروی 
در  را  ملی  تیم  دوبنده  می خواهند  بار  اولین  برای 
جهانی به تن کنند، همه یک هدف دارند و آن هم 
خوشحالی مردم ایران است که با کشتی های جانانه 

و کسب مدال حاصل می شود.

از  بعد  استقلال  مدیرعامل  عنوان  به  آجورلو  مصطفی  انتخاب 
شرایط عجیب و غریبی که آبی پوشان در هفته های گذشته تجربه 
کردند، باعث شده اندکی آرامش به این باشگاه برگردد. حالا هواداران 
هم به امید روزهای خوب در آینده موضع حمایتی از تیم مدیریتی 

جدید را در پیش گرفتند.
تصمیمات آجورلو به خصوص حمایت قاطعانه از فرهاد مجیدی و 
وعده هایی که او درباره حل مشکلات استقلال داده است، حالا شرایط 

را تا حد زیادی آرام کرده است.
یکی از موضوعاتی که آجورلو روز شنبه در نامه خود خطاب به 
هواداران مطرح کرد، بحث تقویت تیم برای حضور در لیگ برتر بیست 
و یکم بود. در جلسه ای که شب گذشته مدیرعامل استقلال با فرهاد 
مجیدی داشت هم موضوع جذب چند بازیکن جدید مورد بررسی قرار 

گرفت و باشگاه باید برای این موضوع اقدام کند.
جذب  از  خود  ناراحتی  الهلال  با  دیدار  از  قبل  مجیدی  فرهاد 
برخی نفرات مورد نظرش را توسط باشگاه اعلام کرد و حالا آجورلو 
قصد دارد کار ناتمام احمد مددی و همکارانش را در این بحث تکمیل 

کند.
در جلسه شنبه شب فرهاد مجیدی نام چند بازیکن را به آجورلو 
ارائه کرده و مدیرعامل هم قول مساعد داده تا تمام تلاش خود را برای 
جذب نفرات مورد نظر سرمربی انجام بدهد. از این رو نام هایی نیز 
برای حضور در استقلال مطرح شده اند که اگر قراردادشان به امضا 

برسد، می توانند کمک شایانی به این تیم انجام بدهند.
فرهاد، فرشید را می خواهد، رشید را نه

دو بازیکنی که طی یکی دو هفته گذشته درباره بازگشت شان 
فرشید  و  مظاهری  رشید  شده،  شنیده  شان  نام  بسیار  استقلال  به 
اسماعیلی هستند. مظاهری با اینکه یکسال دیگر با استقلال قرارداد 
داشت و برای ماندن در این تیم هم ابراز علاقه کرده بود، اما روز سفر 
نرفت  دوبی  به  تیم  همراه  الهلال  با  دیدار  برای  امارات  به  استقلال 
کرد!عدم  فسخ  را  قراردادش  یکطرفه  صورت  به  هم  آنروز  فردای  و 
همراهی تیم استقلال در سفر به دوبی توسط مظاهری مساله ای است 

که باعث ناراحتی شدید فرهاد مجیدی شده است.
تحرکات خود  با  هم  استقلال  در  مددی  رفتن  از  بعد  مظاهری 
در فضای مجازی علاقه اش برای بازگشت را نشان داد اما با توجه به 
ناراحتی مجیدی از وی و البته حضور سیدحسین حسینی و علیرضا 
رضایی در استقلال بازگشت او تقریبا منتفی شده است. هرچند که 
موضوع قرارداد او با استقلال هنوز یک مساله پابرجا است و مشخص 

حل  چگونه  شده  همراه  ها  استقلالی  شکایت  با  که  امر  این  نیست 
خواهد شد.

مددی  احمد  با  که  بازیکنی  اسماعیلی  فرشید  دیگر  طرف  از 
حواشی  این  و  داشت  زیادی  اختلافات  استقلال  پیشین  مدیرعامل 
شد،  کشیده  هم  باشگاه  قبلی  مدیره  هیات  رییس  ملکیان  اصغر  به 
بازیکنی است که فرهاد مجیدی او را می خواهد. سرمربی استقلال که 
قبلا هم برای تمدید قرارداد اسماعیلی ابراز علاقه کرده بود،به مدیریت 
جدید باشگاه هم درخواست عقد قرارداد با هافبک شماره8 تیمش را 
استقلال  به  آید  نمی  بدش  هم  اسماعیلی خودش  است.  کرده  ارائه 
از  یکی  از  خوبی  اوپیشنهاد  گذشته  روزهای  طی  ظاهرا  اما  بپیوندد 
تیم های حاشیه خلیج فارس دریافت کرده و به همین خاطر شاید 
لژیونر شود. با این حال مسئولان استقلال مذاکرات خود با اسماعیلی 
را انجام می دهند و باید دید طی روزهای آینده چه اتفاقاتی درباره 

این بازیکن رخ می دهد.
چشمی در آستانه بازگشت به استقلال

روزبه چشمی یکی از بازیکنانی است که از مدت ها قبل مد نظر 
فرهاد مجیدی برای حضور در استقلال است. مدافع سابق آبی پوشان 
که سال گذشته به ام صلال قطر رفت، چندی قبل از این تیم جدا شد 

و حالا مد نظر مجیدی برای بازگشت به استقلال است.
مجیدی به مدیریت قبلی باشگاه هم درخواست جذب چشمی را 
ارائه کرد و حتی مدیربرنامه های این بازیکن مذاکراتی را با مددی و 
همکارانش داشت اما این مذاکرات به نتیجه نرسید و حالا قرار است 

با حضور آجورلو پروسه بازگشت چشمی نهایی شود.
صحبت  شخصا  چشمی  با  خودش  مجیدی  خصوص  این  در 
کرده و توافقات اولیه برای حضور او در جمع آبی پوشان انجام شده 
دو  طی  شده  قرار  و  است  کشور  از  خارج  اکنون  هم  است. چشمی 
سه روز آینده برگردد و رسما پای میز مذاکره با مسئولان استقلال 
بنشیند. اگر مشکل خاصی پیش نیاید این بازیکن باتجربه هم به جمع 

شاگردان فرهاد مجیدی برای لیگ بیست و یکم اضافه خواهد شد.
نام 4 بازیکن خارجی روی میز آجورلو

بعد از پایان فصل گذشته لیگ برتر استقلالی ها مهدی قایدی 
و شیخ دیاباته دو مهاجم باتجربه خود را از دست دادند. اگرچه امین 
قاسمی نژاد و محمدرضا آزادی در پست مهاجم جذب شدند و ارسلان 
مطهری و آرمان رمضانی هم حضور دارند، اما فرهاد مجیدی همچنان 

نیاز به جذب یک مهاجم گلزن و باتجربه را احساس می کند.
سرمربی  هم  وینگر  و  مهاجم  پشت  هافبک  پست  در  همچنین 

استقلال قصد دارد یک بازیکن را به جمع نفراتش اضافه کند تا در 
خط حمله با قدرت بیشتری در مسابقات حضور پیدا کند.

از این رو با توجه به گزینه داخلی خاصی که آزاد نیست سرمربی 
استقلال نظرش روی بازیکنان خارجی است.

مجیدی در جلسه روز گذشته با مصطفی آجورلو نام ۴ بازیکن 
خارجی را به ترتیب اولویت در اختیار مدیرعامل جدید باشگاه قرار 
داده تا از این بین دو نفر به تیم اضافه شوند. مذاکرات مدیران باشگاه 
با خارجی های مد نظر فرهاد مجیدی شروع خواهد شد و باید دید در 
نهایت چه نفراتی برای تقویت خط حمله به استقلال اضافه خواهند 

شد.
سابق  برزیلی  مهاجم  استنلی  روش  کی  نام  خصوص  این  در 
سپاهان هم برای حضور در استقلال شنیده شد اما مسئولان باشگاه 

این مساله را تکذیب کردند.
استقلال با 4 بازیکن دیگر تکمیل می شود

با توجه به لیستی که فرهاد مجیدی به مدیران باشگاه استقلال 
ارائه کرده، فهرست بازیکنان استقلال برای حضور در لیگ بیست و 
فرشید  روزبه چشمی،  اگر  می شود.  تکمیل  دیگر  بازیکن   ۴ با  یکم 
اسماعیلی و دو خارجی مد نظر مجیدی جذب شوند، مدیران جدید 
باشگاه همه بازیکنانی که سرمربی خواهان شان شده را جذب کرده 

اند و آنوقت لیست استقلال هم با شرایط بهتری پر خواهد شد.
ماه  آبان  اواسط  تا  برتر هم  لیگ  انتقالات  و  نقل  که  آنجایی  از 
بازیکن  جذب  برای  کافی  زمان  استقلال  جدید  مدیران  دارد،  ادامه 
در اختیار دارند و باید دید طی روزهای آینده چگونه در این بخش 

عمل خواهد شد.

همه بازیکنان باید وحید امیری باشند؛
نقشه اخراج کاشف امباپه در دست یحیی

که حالا  است  نامی  این   - ژاردیم  لئوناردو 
بیشتر از گذشته به گوش هواداران ایرانی خورده 
اما خوره های فوتبال ژاردیم را با موناکوی فرانسه 
و چهار سال رویایی این تیم می شناسند. تیمی 
درخشش  با  که  بازیکنانی  حضور  با  فوق العاده 
زدند؛  رقم  را  بزرگ  ترانسفرهایی  موناکو  در 
آنتونی مارسیال، خامس رودریگز، برناردو سیلوا، 

بنجامین مندی و البته کیلیان ام باپه.
ام باپه در فصلی که موناکو بالاتر از پی اس 
تیم  این  ستاره  کرد،  فتح  را  لوشامپیونه  جی، 
فالکائو  رادامل  نهایت  در  که  تیمی  ستاره  بود. 
بهترین گلزنش شد اما او پدیده ای بود که خیلی 
نهایت  در  و  کرد  خیره  خود  به  را  زود چشم ها 
پاری سن  راهی  یورویی  میلیون  انتقال ۱8۰  با 
ژرمن شد و در این درآمدزایی بزرگ نمی توان از 
پرتغالی موناکو چشم پوشی کرد؛  نقش سرمربی 
آسیا  قهرمانی  رویایی  الهلال  در  حالا  که  کسی 

را دنبال می کند.
ژاردیم مربی بزرگی است که اکنون با سدی 
گل محمدی  یحیی  و  پرسپولیس  نام  به  بزرگ 
مواجه شده. اگرچه اسکواد او پرستاره تر، تیمش 
)میزبانی  سازی  آماده  شرایط  و  گران قیمت تر 
در  او  حریف  اما  است  بهتر  برایش  امکانات(  و 
مسائل  این  اگرچه  که  داده  نشان  اخیر  سالهای 
اما تیمی را شکست  اهمیت قابل توجهی دارند 
گذشته  فصل  که  همانطور  نمی کند.  ناپذیر 
النصر  و  السد  التعاون،  پرستاره  تیمهای  قرمزها 
را از جلوی راه کنار زدند و به فینال آسیا رفتند 
و در بازی نهایی نیز باوجود غیبت چند بازیکن 
فرصتی طلایی برای رسیدن به پیروزی داشتند.

نکته مهم این است که یحیی گل  محمدی 
برنامه ریزی ویژه ای را برای بازی با الهلال انجام 
داده است. تیم او اگرچه فقط یک بازی رسمی 
انجام  با  اما  داشته  تاجیکستان  استقلال  مقابل 
گرفته  قرار  بازی  شرایط  در  تدارکاتی،  دیدار   5
)مقابل  تیم  این  دوستانه  بازی  آخرین  حتی  و 
قرار  که  بالاست  بسیار سطح  دیداری  سپاهان(، 

است به میزبانی ورزشگاه آزادی برگزار شود.
دوستانه  بازیهای  جریان  در  گل محمدی 
بیشتر  است،  مشخص  شواهد  از  که  آنطور  نیز 
بازیکنان تیمش را به میدان فرستاده و به دقت 
بازیکن  آماده ترین ۱۱  تا  نظر گرفته  زیر  را  آنها 
را به زمین بفرستد و همچنین با اطلاع از نقاط 
ضعف، آنها را پوشش دهد. نکته مهم این است 
که خط دفاعی پرسپولیس در فصل گذشته لیگ 
بزرگی  به خوبی موفق شد ستاره های  قهرمانان 
چون بغداد بونجاح، عبدالرزاق حمدالله، معز علی 
و... را کنترل کند و باوجود جدایی چند بازیکن، 
رهبری  با  است  امیدوار  پرسپولیس  کادرفنی 
از  هم  را  الهلال  ستاره های  حسینی  سیدجلال 
کار بیاندازد؛ همان مسئله ای که به زعم کادرفنی 
سرخپوشان، کلید راه غلبه بر نماینده عربستان 

محسوب می شود.
این  در  پیروزی  برای  پرسپولیس  سرمربی 
ویژه ای  حساب  بازیکنانش  دوندگی  روی  بازی 
باز کرده است. فصل گذشته و در راه صعود به 
فینال لیگ قهرمانان آسیا، پرسپولیس با اتکا به 
آمادگی بدنی بازیکنان پیش رفت و در بسیاری 
قرمزها  برتری  عامل  به  موضوع  مواقع همین  از 
تبدیل شد و یحیی دوباره انتظار دارد که تیمش 
فاکتور  در  کند.  مغلوب  را  الهلال  شکل  این  به 
عنوان  به  را  امیری  وحید  بتوان  شاید  دوندگی 
پرسپولیس  حالا  و  کرد  معرفی  سرآمد  بازیکنی 

۱۰ مهره در حد و اندازه های او نیاز دارد.
است  این  پرسپولیس  برای  مثبت  نکته 
از خانه  بازیهای خارج  که آنها در سالهای اخیر 
به  آسیا  قاره  در سطح  و  داده  انجام  را  بسیاری 
را  السد  قطر  در  که  تیمی  از  رسیده اند.  برتری 
را  آسیا  فینال  به  صعود  زمینه  و  داد  شکست 
ترکیب  در  بازیکنانی  هنوز  کرد،  فراهم  هم 
پرسپولیس هستند و از تیمی که در امارات دو 
بار دروازه الشارجه را گشود، گلسازش در ترکیب 
بازیکنان  تیم یحیی حاضر است. همچنین اکثر 
 )۲۰۲۰( قطر  در  پرسپولیس  ترکیب  در  حاضر 
پیروزی هایی   )۲۰۲۱( تاجیکستان  و  هند  در  و 
را  انتظار  از  دور  موارد  بعضی  در  و  مهم  بزرگ، 

رقم زدند.
در  صدرنشینی  می داند  خوبی  به  ژاردیم 
حاشیه  عنوان  هیچ  به  عربستان  حرفه ای  لیگ 
در  کرد.  نخواهد  فراهم  او  برای  را  مطلوبی  امن 
فصول گذشته مربیان بسیاری بودند که باوجود 
موفقیت در لیگ داخلی از الهلال کنار گذاشته 
شدند و حالا شکست مقابل پرسپولیس در خانه و 
ناکامی در صعود به مراحل نهایی لیگ قهرمانان، 

کاشف ام باپه را در پرتگاه قرار خواهد داد.

جام جهانی فوتسال - لیتوانی؛
روسیه در ضیافت پنالتی ها حذف شد

و  آرژانتین  فوتسال  ملی  تیم های  دیدار 
روسیه در مرحله یک چهارم نهایی جام جهانی 
فوتسال با برتری آرژانتین قهرمان دوره گذشته 
در  تیم  این  تا  رسید  پایان  به  مسابقات  این 
از  یکی  در  کند.  برخورد  برزیل  به  نهایی  نیمه 
دیدارهای مرحله یک چهارم نهایی جام جهانی 
فوتسال و از ساعت ۱۹ امروز یکشنبه، تیم های 
این  که  رفتند  هم  مصاف  به  روسیه  و  آرژانتین 
تساوی  با  اضافه  و  قانونی  مسابقه در وقت های 
پنالتی  ضربات  به  کار  تا  شد  تمام  یک   - یک 
که  مسابقه  این  های  پنالتی  ضیافت  بکشد.در 
تیم  این  شد،  برگزار  لیتوانی  کاوانس  شهر  در 
آرژانتین بود که با نتیجه 5 بر ۴ به پیروزی رسید 
و راهی نیمه نهایی این مسابقات شد.جدال این 
و  )آرژانتین(  قهرمان  رویارویی  واقع  در  تیم  دو 
نایب قهرمان )روسیه( دوره گذشته جام جهانی 
امروز  این مرحله  بازی  بود. در دیگر  در کلمبیا 
بدهد  را شکست  مراکش  شد  موفق  برزیل  تیم 
ترتیب  این  به  یابد.  راه  نهایی  نیمه  به مرحله  و 
آرژانتین حریف برزیل در مرحله نیمه نهایی شد، 
دیداری که می توان از آن به عنوان یک فینال 
زودرس یاد کرد. آخرین دیدار رسمی این دو تیم 
در مسابقات کوپاآمه ریکا برگزار شد که با برتری 

آرژانتین و قهرمانی این تیم به پایان رسید.

20 روز به مسابقات مانده، هنوز درگیر جذب 
بازیکن هستم

کمالوند: در مراسم معارفه ام 8 بازیکن 
حضور داشتند

تیم  این  در  حضورش  درباره  کمالوند  فراز 
بیان کرد: به هر ترتیب من خاطرات خوبی از کار 
کردن در خوزستان و بودن کنار مردم شریف این 
استان دارم. همانطور که می دانید ما با استقلال 
اهواز به لیگ برتر صعود کردیم و در نفت آبادان هم 
بهترین نتایج تاریخ این باشگاه را به دست آوردیم. 
از این رو وقتی مسئولان نفت مسجدسلیمان برای 
همکاری پیشنهاد دادند، در کمترین زمان ممکن 
پذیرفتم که به این شهر بیایم و امیدوارم بتوانیم 
شرایط  درباره  کنیم.وی  را سپری  روزهای خوبی 
این است  واقعیت  بیان کرد:  نفت مسجدسلیمان 
که نفت شرایط چندان مناسبی ندارد و کار بسیار 
دشواری خواهیم داشت. حدود ۲۰ روز دیگر لیگ 
برتر شروع می شود اما ما هنوز در گیر و دار جذب 
بازیکن و بستن تیم هستیم. دیروز که به مراسم 
معارفه رفتم، دیدم که ۷، 8 بازیکن در تمرین حاضر 
نصاب  حد  به  را  بازیکنان  بتوانیم  باید  و  هستند 
داد:  ادامه  مسجدسلیمان  نفت  سرمربی  برسانیم. 
قطعا تا پایان هفته باید برای جذب بازیکن تلاش 
کنیم. بعد از اینکه تیم به حد نصاب از نظر بازیکن 
هم برسد، ۱۳، ۱۴ روز بیشتر تا شروع مسابقات 
زمان نخواهیم داشت و عملا فرصتی برای تمرینات 
داشت.  نخواهیم  دوستانه  بازی  انجام  و  بدنسازی 
همه این ها را گفتم تا بدانید کار سختی در نفت 
مسجدسلیمان داریم اما به هر حال امیدمان به خدا 
و بعد هم طرفداران خونگرم مسجدسلیمانی است. 
کمالوند همچنین گفت: این تیم پشتوانه مردمی 
داردو امیدواریم که مسئولان هرچه زودتر شرایط را 
برای حضور طرفداران در ورزشگاه ها فراهم کنند 
تا ما هم از تماشاچیان خود بهره بگیریم و بتوانیم 
نتایج مطلوبی را به دست آوریم. وی در پاسخ به 
این پرسش که آیا با شرایط موجود به آینده امیدوار 
است، گفت: به هر ترتیب تیم های نفتی همیشه 
به خاطر مشکلات بودجه و مسائل اینچنینی که 
آخرین  ما  هم  الان  کنند.  می  شروع  دیر  دارند، 
تیمی هستیم که برای لیگ برتر آماده می شویم. 
را  تیم  بتوانیم  این است که  بزرگترین مشکل ما 
ببندیم و بعد رفته رفته شرایط را از نظر فنی بهتر 
کنیم. کمالونددرباره جدایی تعداد زیادی از بازیکنان 
نفت و شکل گیری این تیم با نفرات جدید تاکید 
کرد: به هر حال شرایط طوری رقم خورده که ۱۴، 
۱5 بازیکن از ما جدا شده اند. طبیعتا زمان می 
با  بازیکنان جدیدی که جذب می کنیم  برد که 
هماهنگ شوند. از طرف دیگر الان اکثر بازیکنان 
خوب به تیم های دیگر پیوسته اند و کارمان در 
یارگیری هم دشوار است. ما از قافله عقب هستیم 
اما مسئولان باشگاه طی صحبت هایی که داشتیم 
قول داده تیم را تقویت کنند و امیدوارم این اتفاق 
بیفتد. وی در پایان افزود: از مردم مسجدسلیمان 
می خواهم مثل همیشه حامی تیم باشند و کمک 
کنند که ما بتوانیم با تمام این مشکلات انشاالله تیم 
آبرومندی برای شهر اولین  ها بسازیم. آنچه مسلم 
است در جذب بازیکن ما دستمان بسته است چون 
علاوه بر محدودیت بودجه ، تقریبا همه بازیکنان 
جذب سایر تیم های لیگ برتر شدند و ما آنچنان 
حق انتخاب نداریم. چون آخرین تیم لیگ برتری 
هستیم که وارد نقل و انتقال شدیم اما انشاالله با 
همه این مشکلات تیم را جمع و جور خواهیم کرد.

شیمبا اگر می آمد بهترین خرید استقلال بود
رحمتی: از زمان آمدن پاشازاده به 

استقلال تعجب کردم
کیانوش رحمتی، هافبک سابق استقلال در 
ابتدای صحبت هایش در مورد مدیرعاملی مصطفی 
آجرلو گفت: باشگاه استقلال مدیری می خواهد که 
یک تجربه خوب در مدیریت عاملی داشته باشد 
و من فکر می کنم سردار آجرلو با شناختی که از 
ایشان دارم مدیریت خوبی دارند و جاهایی که بودند 
تلاش می کردند تیم شان موفق و بالای جدول باشد 
و یا حتی نگاه شان به قهرمانی بود و در کل این جا 

به جایی کاملا مثبت خواهد بود.
او در خصوص حضور کوتاه پاشازاده در این 
باشگاه گفت: من فکر می کنم آقای پاشازاده هم 
از سرمایه های باشگاه استقلال هستند ولی ایشان 
زمانی به تیم اضافه شدند که کار آقای مددی در 
باشگاه تمام شده بود و من از آمدنشان تعجب کردم 
. فکر می کنم اگر آقای پاشازاده می خواستند بیایند 
یا باید با حکم وزیر می آمدند و یا صبر می کردند 
این تغییر و تحولات تمام می شد. حضور پاشازاده به 
عنوان معاون ورزشی کفه ورزشی مدیریت ما را بالا 
می برد. اصطلاحا ایشان زمان بندی حضورش خوب 
نبود ولی من فکر می کنم این جور پیشکسوتان با 
تجربه که تجربیات بالایی دارند، شخصیت استقلال 
را حفظ می کنند و به قول معروف کمک می کنند 

وجهه استقلال برگردد.
او در خصوص شرایط بد زمین و محل تمرین 
این  دار است  به طور کلی خنده  استقلال گفت: 
میانه  تیم های  یک سری  ما  لیگ  در  موضوعات؛ 
تمرین  زمین  که  پیکان  مثل  هستند  جدولی 
اختصاصی و سالن وزنه و استخر دارند و همه آنها 
کنار زمین است. استقلال از این چیزها محروم است 
و فکر می کنم ما که ورزش مان به صورت دولتی 
اداره می شود، اگر در بخش خصوصی بودیم بحث 
دیگری بود ولی وقتی کاملا دولتی اداره می شود، از 
این طرف باید حمایت هم از آنها در خور شان تیم 
باشد و آنها بتوانند با تمرکز فقط فکرشان فوتبال، 
پیشرفت و موفقیت باشد. نه اینکه بازیکن می رود 
مجموعه انقلاب و او را راه نمی دهند و این ها هم 
هم  و  نیست  خوب  استقلال  بزرگ  باشگاه  برای 
این  نبود  و  می شوند  سرخورده  بازیکنان  اینکه 
امکانات علاوه بر بحث فنی در بحث ذهنی و روانی 

هم تاثیر می گذارد.
او در خصوص خرید مهاجم برای این فصل  
گفت: من گفته بودم که اگر استقلال بتواند شیمبا با 
اینکه ۳۷سال سن دارد را جذب کند، بهترین خرید 
استقلال است و هنوز هم سر حرفم هستم ولی او را 
نتوانستند جذب کنند و الان هم خرید مهاجم تمام 
کننده سرعتی حتی اگر خارجی  باشد، خیال تیم 
را بابت نوک حمله راحت می کند و به نظرم سریع 

باید اقدام شود.

بردیا سعادت و یک چالش سخت در 19 سالگی

حیف از این استعداد بزرگ اگر به این زودی بسوزد
همین چند ماه پیش بود که ولادیمیر آلکنو 
یک پسر برومند و خوش قد و بالا را برای اولین بار 
در تیم ملی بزرگسالان به کار گرفت؛ بردیا سعادت 
کسی که فقط چند بازی برایش کافی بود که حتی 
که  دهد  نشان  هم  والیبال  آماتور  های  بیننده  به 
می توان چه آینده درخشانی را برایش متصور بود.

اگرچه بردیا برای مسابقات المپیک به توکیو 
نرفت اما باز هم هیچ اهل فنی به توانایی او شک 
نداشت. ستاره جوان والیبال ایران اما چندی پیش 
قرارداد  ای  با یک تیم کره  منتظره  غیر  اقدامی  در 
بسته بود؛ انتقالی که بسیاری از همان ابتدا و حتی 
قبل از مطرح شدن نام سعادت در لیگ ملت ها نیز 

به آن خوشبین نبودند.
کره  به  سعادت  بود  که  طور  هر  حال  این  با 
جنوبی رفت تا در تمرینات ویکستورم شرکت کند. 
اما در این مدت هیچ نشانه مثبتی از حضور بردیا 
های  بازی  موعد  که  این  تا  نشد  مشاهده  کره  در 
آسیایی فرا رسید و بهروز عطایی او را به اردوی تیم 

ملی دعوت کرد.
ملی  تیم  اردوی  به  بردیا  بود  قرار  ابتدا  در 
ملحق شود، سپس گفته شد که او دیرتر می آید و 

بعد هم این مسئله مطرح شد که او اصلا به تهران 
نخواهد آمد. حتی در آن مقطع مصطفی کارخانه 
هم طی مصاحبه ای با ما تایید کرد که باشگاه کره 
ای در این زمینه همکاری می کند اما بردیا خودش 

میلی به آمدن نشان نمی دهد.
نهایت  با  بود  دیگری  مربی  هر  اگر  شاید  اما 
بهروز  اما  کرد  می  برخورد  اتفاق  این  با  عصبانیت 
ترین  ای  حرفه  به  سعادت  بردیا  مورد  در  عطایی 
در  او  که  کرد  موافقت  و  کرده  عمل  ممکن  شکل 

ژاپن به اردوی تیم ملی ملحق شود.
تیم ملی به ژاپن رفت، قهرمان آسیا شد اما باز 
هم از این والیبالیست جوان خبری نبود؛ وقت بازی 
بهترین  احتمالا  و  بود  رسیده  جهان  جوانان  های 
جبران  را  گذشته  اتفاقات  که  بردیا  برای  فرصت 
کند. اما در کمال ناباوری او نتوانست به موقع و در 
کنار دیگر بازیکنان تیم به ایتالیا برود؛ موضوعی که 
باعث شد بردیا در مسابقه اول ایران مقابل بلژیک 
غایب باشد، دیداری که با شکست ما به پایان رسید 
و شاید اگر سعادت با ما بود نتیجه دیگری رقم می 
خورد و حتی ما حالا در مرحله بعد بودیم نه این 
که برای مقام نهم بجنگیم؛ البته که نه یک بردیای 

مصدوم که یک بازیکن آماده.
زدیم؛  حرف  بردیا  مصدومیت  از  چرا  حالا 
جان  بلای  احتمالا  که  مجازی  فضای  در  ابتدا 
که  گفته شد  ماست،  استعدادهای جوان  از  خیلی 
بردیا سعادت قید چندین میلیارد پول را زده تا به 
تیم ملی بیاید؛ تا این جای قضیه هر کسی را می 
توانست به وجد بیاورد اما نکته تلخ ماجرا جایی بود 
که باشگاه کره ای اعلام کرد بردیا سعادت مصدوم 

بوده و به همین خاطر آن ها با او فسخ کرده اند.
که  شود  می  تر  عجیب  جایی  اتفاقات  این 
شخص  و  ملی  تیم  اعضای  فدراسیون،  که  بدانیم 
بهروز عطایی از مصدومیت بردیا اطلاع نداشته اند 
آماده  بازیکن  یک  روی  مسابقات  آغاز  لحظه  تا  و 
حساب باز کرده بودند؛ اتفاقی که نیفتاد و دست آن 
ها در پوست گردو ماند و والیبال ایران هم نهایتا از 

صعود به مرحله بعد جهانی والیبال باز ماند.
شاید حالا ساده ترین کار این باشد که تقصیر 
او  بیندازیم و  بگوییم چون  را گردن بردیا سعادت 
آماده نبود این نتایج رقم خورد و از این دست بهانه 
گیری ها که قطعا یک مربی در حد و اندازه های 
بهروز عطایی نیز قطعا چنین رویکردی ندارد؛ کسی 

ما  به  او  قابلیت  آسیایی  های  بازی  همین  در  که 
به  ها  سال  توانیم  می  که  داد  نشان  و  شد  ثابت 
عنوان یک مربی درجه اول رویش حساب باز کنیم.
بحث در مورد بردیا سعادت و نگرانی برای یک 
آینده نزدیک به ۱۲،۱۳ ساله است. بردیا فقط ۱۹ 
او  فیزیکی  و  فنی  های  قابلیت  و  دارد  سن  سال 
شخصیت  طرفی  از  نیست.  پوشیده  کس  هیچ   بر 
خود او نیز به گونه ای نیست که حاشیه را دوست 
داشته باشد و احتمالا برخی عوامل و شاید افراد این 
بردیا سعادت  اند.  ایجاد کرده  او  برای  دردسرها را 
آینده والیبال ماست و گزاف نیست اگر بگوییم او به 
قدری از نظر فنی و فیزیکی همه چیز تمام است که 
حتی می تواند در جهان زبان زد خاص و عام شود؛ 
تصمیمات  در  که  این  هم  آن  شرط  یک  به  البته 
خود وسواس بیشتری به خرج دهد، از مشاوره های 
درستی استفاده کند و نهایتا از استعداد عجیب و 
بردیا  البته  کند؛  استفاده  راه  بهترین  در  غریبش 
سعادت در این راه به کمک و حمایت بهروز عطایی 
و بهروز عطایی ها احتیاج دارد تا دوباره به مسیر 
درست بازگشته و سال ها در میادین مختلف خوش 

بدرخشد.
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